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rásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen haszna származik a magyar mezőgazdaságnak abból, ha szó7ősgazdák ezrei
hagyják abba a termelést? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr !

A szőlőültetvények kivágásához nyújtott támogatás feltételeiről szóló 100/2008. (VIII. 6 . )
FVM rendelet révén az agrártárca támogatást nyújt azoknak a szőlősgazdáknak, akik

művelésben tartott szőlőültetvényüket kivágni szándékoznak .

Kérdezem Miniszter urat :
Milyen haszna származik a magyar mezőgazdaságnak abból, ha sző lősgazdák ezre i

hagyják abba a termelést?
Miért támogatja az FVM a mezőgazdasági tevékenység teljes felszámolását a
sző lősgazdák esetében?
Mekkora összeget szán az agrártárca a sző lőültetvények kivágásának támogatására?
Milyen forrásból finanszírozzák a sz ő lőültetvények kivágásához nyújtott támogatást?
Keresi-e az FVM annak a lehet őségét, hogy a mezőgazdasági tevékenysége t
abbahagyni szándékozó sz ő lősgazdák a kivágás helyett átörökíthessé k
sző lőültetvényüket gyermekeiknek ?
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Érkezett: 2009 AUG 12.

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 11 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő


	page 1

